
 
BRM.0012.15.2023        

Protokół nr 80/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 6 grudnia 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 8.30 – 8.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji 

2. Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

4. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska –  Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 76/2023, 77/2023, 78/2023 i 79/2023 z posiedzeń Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 76/2023, 77/2023, 78/2023 i 79/2023 z posiedzeń Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 76/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 77/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 



 2 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 78/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 79/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2023  wraz z autopoprawkami: 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 45/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 46/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 47/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Czy te środki wystarczą? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

156 tysięcy będzie dodatkowo do budżetu. 

 

Innych pytań nie było.    

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 48/2023 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od 

posiadania psów oraz ustalenia stawki i zasad poboru tej opłaty. 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

W mojej propozycji zabezpieczone jest 1,1 milion sto na schroniska  

 

Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Czyli brano pod uwagę, tą obowiązującą? 

To jaką mamy kwotę na schronisko? 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli zmiany będą przejdą na schroniska mamy 1,4 milion czterysta z rekompensata za rok 

2022, bo audyt za ten rok prowadzony będzie dopiero w kwietniu. Kupujemy psie pakiety do 

utrzymania czystości.  

 

Patryk Kaźmierczak –Członek Komisji: 

Schronisko płaci coraz więcej za prąd.  

 

Ewa Kempska –Członek Komisji: 

Jestem przeciwna likwidacji tej opłaty.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Wszyscy jesteśmy przeciwni. To wszystko jest przemyślane i nie jest tak, że Miasto chce 

wyciągać pieniądze od społeczeństwa, które ma psy, ta opłata jest dlatego, aby te schroniska 

wspomóc. Nie odbierajmy czworonogom dobrego bytu.       

 

Innych pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za –0, przeciw - 4, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 49/2023 

o negatywnym zaopiniowaniu projektu uchwały uchylającym uchwałę w sprawie wprowadzenia 

opłaty od posiadania psów oraz ustalenia stawki i zasad poboru tej opłaty. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Maria Stępniowska 

 
 

Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


